

How to sign up for WeChat and Join your child's class WeChat group?

1. Download the WeChat App from Google Play Store or Apple App store, open WeChat, and click [Sign Up].
2. Enter the name you want to use in [Name], the name you choose here is how contacts will see you on WeChat. Select your mobile phone 's [Region] and enter your mobile phone number below, then you need to set your login password at [Password], click [Next] after completion.
3. Clearly read and agree to the "WeChat Privacy Protection Guidelines" and click [Next] (unable to complete the registration if you don't agree to the Guidelines.)
4. A "Safety Verification" will appear, click [Start] to verify.
5. Drag the slider to fit the puzzle piece.
6. Send SMS verification according to the page guide. After the transmission is completed, click [I have sent, next step] to complete the registration.
7. Log in to WeChat, click on the "+" in the upper right corner, click on "Add Contacts", click on "Scan QR Code" to scan the QR code below and add KL Chinese School as a friend.



8. Tell KL Chinese School your child's name & class, KL Chinese School will invite you to enter the relevant class WeChat group.
9. You can also add your child's teacher as a friend and ask the teacher to invite you to enter the class WeChat group.

如何注册微信帐户及加入您孩子所在班级的微信群？

- 1、下载一个微信 APP 软件，打开微信，点击[注册]。
- 2、进入到注册页面，在[昵称]输入您想编辑的昵称，在[国家/地区]选择您的手机归属地并在下方输入您的手机号码，然后在[密码]处设置您的微信登陆密码，完成后点击下一步。
- 3、阅读并同意“微信隐私保护指引”后点击[下一步]（不同意就无法完成注册）
- 4、会出现一个“安全验证”窗口，点击[开始]验证。
- 5、滑动滑块完成图标；
- 6、按照页面指引发送短信验证，发送完成后点击[我已发送，下一步]，即可完成注册。
- 7、登陆微信，点击右上角的“+”号，点击“添加朋友”，点击“扫一扫”扫描下面的二维码名片，将 KL Chinese School 添加为好友。



- 8、告诉 KL Chinese School 您孩子的姓名及班级，KL Chinese School 将邀请您进入相应的班级微信群。
- 9、您也可以添加孩子的老师为好友，请老师邀请您进入班级微信群。



kuei luck chinese school

快樂中文學校

195-05 69th Ave., Fresh Meadows, NY 11365

tel 718.679.9908 | fax 718.736.8588 | www.kueiluck.com/chinese

Regulation of WeChat Class Group

In order to support our teachers, parents and their children to learn Chinese, Kuei Luck Chinese School has just completed the application process with WeChat Group for every level and class. The purpose of this group chat is so that we are able to conveniently share information and resources that are related to the Chinese school. The WeChat Class Group is used specifically for our students to submit their listening and oral homework.

Starting October 20, 2018, teachers will begin to invite the child's parent to your WeChat Class Group. The following is the Regulation of WeChat Class Group by Kuei Luck Chinese School.

Firstly, The WeChat Class Group should be used for the communication purpose among the course teachers, students, and their parents only.

For example:

- It is for them to share the educational information and resource.
- It is for students to submit their listening/oral homework to their teachers.
- It is for the teacher to explain the homework questions and collect/check students' listening/oral homework.
- It is also for the parents to discuss the homework questions, share their experience and any other suggestion to help their child/children learn Chinese at home, and anything related to learning this language.

Secondly, in the WeChat Class Group, we should communicate with respect and patience. We should always be an active listener and express ourselves professionally so that others can better understand us. Please be courteous and mindful when messages are sent. No messages should be sent between 9pm-9am. Be patient and don't expect an immediate response.

Finally, please do not use WeChat Class Group for any other purpose that is beyond learning the Chinese language. We anticipate that the applying the WeChat Class Group will be beneficial for our communication and interaction. We hope it will bring enthusiasm and prosperity to our growing Kuei Luck family. We also appreciate your cooperation, support and contribution.

Thank you.



kuei luck chinese school

快樂中文學校

195-05 69th Ave., Fresh Meadows, NY 11365

tel 718.679.9908 | fax 718.736.8588 | www.kueiluck.com/chinese

《班群微信使用规则》

为了支持各位老师的工作，学生的中文学习，以及方便家长们分享与课程相关的信息和资源，快乐中文学校为各年级各班组建了微信群。各班级可以从二零一八年十月二十日以后正式启用，各位老师可以邀请您班的所有家长参加（入群方法请详见「微信帐户注册」）以下是班群微信的具体使用规则。

首先，班群应该主要用于跟本班级教学有关的活动，比如：

- 1) 老师与学生和学生家长之间，以及家长们彼此间的教学信息及资讯分享。
- 2) 学生向任课老师提交语音(听力/口语)作业。
- 3) 老师对家庭作业中的有关问题作出解答，并收集学生的语音作业。
- 4) 家长们可以探讨孩子学习中文过程中的各种问题，以及分享他们帮助孩子学习和成长的经验，等等。

其次，在班群互动中，大家都要本着彼此尊重，耐心倾听和恰当表达自己的态度进行交流。发送消息时请务必谨慎，晚上9点至次日上午9点之间不应发送任何消息。请耐心等待，不要期望您的信息立即得到回复。

最后，请不要在班群里议论任何与中文学习无关的话题。我们真诚希望各班微信群的建立与使用有助于师生和家长们之间的积极互动与交流，并为快乐大家庭带来更多活力与欣欣向荣的局面。为此我们由衷感谢各位的合作、支持与贡献。

谢谢大家！